

**No. 9587. Multilateral**

INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE CONSERVATION OF ATLANTIC TUNAS. RIO DE JANEIRO, 14 MAY 1966 [*United Nations, Treaty Series, vol. 673, I-9587.*]

ADHERENCE TO THE CONVENTION, AS AMENDED IN 1984 AND IN 1992\*

**Costa Rica**

*Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations: 7 June 2024*

*Date of effect: 7 June 2024*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations, 5 August 2024*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 9587. Multilatéral**

CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA CONSERVATION DES THONIDÉS DE L'ATLANTIQUE. RIO DE JANEIRO, 14 MAI 1966 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 673, I-9587.*]

ADHÉRENCE À LA CONVENTION, TELLE QU'AMENDÉE EN 1984 ET EN 1992\*

**Costa Rica**

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 7 juin 2024*

*Date de prise d'effet : 7 juin 2024*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, 5 août 2024*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.